
Van: Inwoner Heerenveen
Verzonden: vrijdag 27 mei 2022 13:06
Aan: Griffie <Griffie@heerenveen.nl>
Onderwerp: bezwaarschrift tegen de afwijzing om het bestemmingsplan 'Heerenveen-
Skoatterwâld 

LET OP: Dit bericht is afkomstig van buiten de organisatie. Klik niet op links of bijlagen 
tenzij je de afzender en de inhoud van het bericht vertrouwt.

Geachte griffier,
>
> Ik wil graag mijn mening geven omtrent het bezwaarschrift. Ik ben van mening dat dit 
bezwaarschrift gegrond verklaard moet worden aangezien deze wijk erg groot aan het 
worden is en naar mening dit een aanwinst zou zijn voor de wijk als hier een supermarkt 
oid gerealiseerd zou gaan worden. Het is eigenlijk vrij bijzonder dat in deze wijk nog 
geen voorziening is gerealiseerd. Aangezien deze wijk veel potentie heeft en in 
vergelijking met andere wijken in Heerenveen er wel 3 supermarkten zijn in de zoveel 
vierkante meter. Tevens zou de knipe hier ook van kunnen gaan profiteren. Helaas is 
enkele jaren geleden besloten de Aldi weg te halen. Hiervan maakten veel mensen in de 
wijk gebruik van. Het besluit dat het centrum hier veel last van zou krijgen is naar mijn 
mening niet aan de orde gelet op de groote van de wijk en de ontwikkeling van de wijk.
>
> Mvrgr Inwoner Heerenveen


